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STAKEHOLDER ANNOUNCEMENT 

 
To: Interested Parties  

From: TÜV Rheinland (Shanghai) Ltd. 

Date:09/06/2020 

Re: Notification of AWS Certification of HongHengSheng Electronical 

Technology (Huai’an) Co., Ltd.  

 

Summary: HongHengSheng Electronical Technology (Huai’an) Co., Ltd. is 

seeking Alliance for Water Stewardship™ (AWS) certification. Please 

contact TÜV Rheinland with any comments regarding this certification.  

In pursuit of Alliance for Water Stewardship (AWS) certification, responding 

to the call to improve water environment, HongHengSheng Electronical 

Technology (Huai’an) Co., Ltd. will be undergoing an evaluation of its facility 

located at NO.168, Fushikang Road, Huai’an Economic and Technological 

Development Zone, Jiangsu, China 223005. (AWS Reference No.: 000239) on 

14-16 July 2020. The certification evaluation will be conducted by TÜV 

Rheinland, an AWS-accredited Conformity Assessment Body.  

 

Scope and Certification Evaluation Process  

TÜV Rheinland, an AWS-accredited certification body, will conduct this AWS 

Evaluation. Information about TÜV Rheinland can be found at www.tuv.com.  

Performance shall be evaluated against the AWS International Water 

Stewardship Standard. A copy of the standard and more information about 

AWS is available at: 

http://www.allianceforwaterstewardship.org/aws-standard-system.html#aw

s-standard  

TÜV Rheinland welcomes public participation in the form of in-person or 

written commentary. When possible, TÜV Rheinland will arrange to meet 

with interested parties; ideally, all comments should be submitted before the 

evaluation commences. All submissions should be supported with objective 

evidence, whenever possible. Comments will be kept confidential upon 

request. All input should be directed to:  

 

Ian Jiang, AWS Lead Auditor 

Tel: +86 156 2649 1372 

Fax: +86 20 2839 1999 

E-mail: Ian.jiang@tuv.com 

Add: Lane 777 West Guangzhong Rd, No.177 TUV Building, Jin’an district, 

Shanghai, China 

 

 



 
Page 2 

®
 T

Ü
V

, T
U

E
V

 a
nd

 T
U

V
 a

re
 r

eg
is

te
re

d 
br

an
d 

m
ar

ks
. A

ny
 u

se
 a

nd
 a

pp
lic

at
io

n 
re

qu
ire

s 
pr

io
r 

ap
pr

ov
al

. 

 

    

关于关于关于关于宏恒胜电子科技宏恒胜电子科技宏恒胜电子科技宏恒胜电子科技((((淮安淮安淮安淮安))))有限公司有限公司有限公司有限公司公司公司公司公司申请申请申请申请

AWSAWSAWSAWS 认证认证认证认证的公示的公示的公示的公示     

   

为响应政府号召，改善水环境状况，提升河湖水质，宏恒胜电子科技(淮

安)有限公司的邀请，TÜV 莱茵拟于 2020 年 7月 14-16 日对其进行《AWS 国

际可持续水管理标准》认证。 

 

审核机构：莱茵技术（上海）有限公司 

地址： 上海市静安区广中西路 777 弄 177 号莱茵大厦 

网站：www.tuv.com 

TÜV 莱茵 AWS 审核组组长：Ian Jiang 蒋倚  

 

被审核方：宏恒胜电子科技(淮安)有限公司 

地址：江苏省淮安经济技术开发区富士康路 168 号 

AWS 参考编码：AWS-000239 

   

根据 AWS 有关要求，特此公示！ 

 

对此认证有何意见，欢迎各单位，个人通过面对面访谈或提交书面材

料的形式与 TUV 莱茵进行联系。本次审核组组长 Ian.Jiang 联系方式如下，

电话：+86 156 2649 1372，电子信箱：Ian.Jiang@tuv.com。必要时，

请提供相关资料，证据。如需，TÜV 莱茵将安排会议与各方会晤。面对面

访谈要求及书面材料请于2020年 07月 10日前提交，以便审核计划的安排。 

   

   

莱茵技术（上海）有限公司  

2020 年 6月 9日 

 


